
  

 

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 14. juni 2018 

 

 

Nye medlemmer 

Vi sagde velkommen til Nønne og Alexander, der flytter ind i Have 56 engang i efteråret. 

Fart på stierne 

Vi talte om hvordan vi kan sænke farten på vores grusstier - skilte, bomme, osv. Vi kontakter bl.a. andre 
foreninger og hører deres erfaringer og undersøger generelt hvad der er på markedet. 

GDPR, persondata og HF Engly 

Vi opdaterer snarest vores hjemmeside med lidt lovpligtig info angående dette. 

Fakta 

Vi har langt om længe fået endelig, officiel tilladelse til at plante et træ ved portalen mod Fakta. 

Støjgener 

Vi genoptog sagen om støjgener mod Fakta og Circle K, og forfølger nu forskellige spor til at få nedsat 
støjen.  

 

 

 

 

 

 

 

 


